

VIT SS

Cleans and brightens stainless steel surfaces.
Removes dirt, finger marks, water stains. Leaves a lustrous shiny protective film.

يزيل الأوساخ والبصمات وآثار المياه ويترك طبقة رقيقة لماعة تحمي سطح
الفولاذ غير القابل للصدأ.
تنظيف الأسطح الفولاذية وتلميعها.



COMPOSITION:

Aliphatic Solvent Blend

التركيبية والمحتويات:

SIDES EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS:

If skin or eye contact happens, it may cause irritation.
In case of inhalation, it may cause irritation to the respiratory tract, light headaches, dizziness, nausea. Harmful if swallowed.

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة: في حال ملامسة المنتج للبشرة أو للعينين، يمكن أن يسبب ذلك الانزعاج. في حال تنشق المنتج، يمكن أن يسبب ذلك انزعاجاً في التنفس، آلام رأس خفيفة، دوام أو غثيان. منتج مؤذٍ في حال الابتلاع.

WHERE TO USE:

On all types of stainless steel for polishing purposes (kitchen, and other area such as house keeping...)

أماكن الاستعمال: على أنواع الفولاذ غير القابل للصدأ كلها بهدف التلميع (المطبخ أو لغايات أخرى مثل التدبير المنزلي...)

HOW TO USE:

VIT SS can be sprayed or applied to the surface using a soft rag. Burnish lightly and remove any excess cleaner with a dry cloth. For best results, if the surface is very dirty, Preclean the surface with AUTOSCRUB 70 from LIFE and dry rinse, before applying VIT SS.

كيفية الاستعمال: يمكن رش VIT SS مباشرة على السطح أو رشه على خرقة ناعمة والتنظيف بها. الفرّك على الخفيف ومن ثم إزالة الكمية الفائضة من المنتج باستخدام قطعة قماش ناشفة. للحصول على نتائج أفضل، وفي حال كان السطح متسخاً جداً، تنظيف السطح مسبقاً باستخدام AUTO-SCRUB 70 من LIFE والغسل والتنشيف قبل استعمال VIT SS.

WHY TO USE:

Vit SS is economical, effective and convenient.

أسباب الاستعمال: Vit SS منتج اقتصادي وفعال ومناسب.

PROPERTY:

A product specially formulated to clean and brighten stainless steel surfaces. Removes dirt, finger marks, water stains and leaves a lustrous protective film that makes the stainless steel shine.

الخصائص: منتج مكون خصيصاً لتنظيف أسطح الفولاذ غير القابل للصدأ وتلميعها. يزيل الأوساخ والبصمات وآثار المياه ويترك طبقة رقيقة لماعة تحمي سطح الفولاذ غير القابل للصدأ.

available in 500mL

متوفّر بحجم ٥٠٠ مل

